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Aihe: Uusi jalkapallokenttä 

 

Nappulakenkä 3.6.2020 17:30 
 

Tietääkö joku, rakennetaanko Kukkukallioon uusi jalkapallokenttä? 
Melkein nyrjäytin jalan vanhalla kentällä, kun pelattiin kavereiden 
kanssa. Kenttä on huonossa kunnossa, se on täynnä monttuja. 
 
Jasu12 3.6.2020 18:15 
 

Minusta jalkapallo on turha laji. Tuskin sitä kukaan pelaa. Skeittiparkille 
olisi enemmän käyttöä.  
 

Epäilijä 3.6.2020 19:10 
 

En usko, että rakennetaan. Vasta tehtiin kallis remontti Kukkukallion 
kouluun, joten ei varmasti ole vara rakentaa uutta jalkapallokenttää.  
 
Valmentaja 3.6.2020 19:45 
 

Jalkapalloseura on ollut mukana uuden jalkapallokentän suunnittelussa. 
Lasten liikuntaharrastusta kannattaa tukea. Tutkimusten mukaan liikunta 
on tärkeää lasten ja nuorten kehitykselle.  
 
Tekninen johtaja 4.6.2020 09:00 
  

Kunnanvaltuusto on hyväksynyt kokouksessaan uuden jalkapallokentän 
rakentamisen. Rakennustyöt alkavat syksyllä.  
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